
Referat af havneudvalgsmøde tirsdag d. 30.juni kl. 19 i klubhuset

          Deltagere: FS, JT, KR, OJ, HR

1. Siden sidst

Der er indkøbt 3 cykler for midler fra Maritimt Vestsjælland. Alle cykler er nu 
forsynet med lås, kode 2015.

Møde afholdt med Håbet og Asnæsbroen med henblik på at få bedre og 
tættere relationer.

Tæreklodser monteret på 13 pæle.

Der er p.t. 3 ledige pladser.

Der bliver opsat skærm med div. oplysninger om de vestsjællandske havne.

Kalundborg Kommune ønsker nærmere oplysninger vedr. oprensning af vores 
havn samt vedr. spuns ved dæmningen.

2. Markering af redningsstiger

Der markeres med reflekstape på pælene ud for redningsstigerne

3. Beslutning vedr. beddingsvogn(e)

HR og KR snakker med Jørgen Jensen om projekt med at ændre beddingvogn 
og udvide antallet til 2. Når der foreligger et prisoverslag tages endelig stilling.

4. Fortsat drøftelse af situation vedr. fortøjningspæle

Ingen beslutning, fortsat sonderinger vedr. pris. JT undersøger 
leverandørmuligheder vedr. plastkappe.

5. Ny tekst på skilte ved broerne. (ønske fra bestyrelsen)

Det påhviler medlemmerne af havneudvalget at fremkomme med forslag til 
ny dækkende men ”kundevenlig” tekst til næste møde (august).

6. FLID-projekt Vild med Vand      (se videresendt mail)



Punktet tages op næste gang, når alle har læst projektbeskrivelsen.

7. Evt.

Utilfredshed med at udekøkkenet er aflåst for medlemmmer og gæstesejlere, 
når klubhuset er udlejet. Spørgsmålet rejses i bestyrelsen.

De skrå forbindelsesbroer af træ er glatte, når de er våde. Behandles med 
algerens (når vi får tid).

Telefonen er endnu ikke tilsluttet mobilpay og svipp, men det sker snarest.

Hans Ole Rathje


